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Írásbeli kérdés

„Nógrád megye többet érdemel, avagy ki mond igazat Salgótarjánban? - XCIV -„ címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Burány Sándor miniszter úrhoz . A_
kérdésemre válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A salgótarjáni emberek megdöbbenéssel értesültek arról a hírről, hogy a városban tervezett
gyémántcsiszoló üzem beruházása nem valósul meg . Ön néhány nappal ezelőtt Budapesten
jelentette be, hogy az izraeli befektető átmenetileg elállt a beruházás megvalósításától, s
mindezt a nyersgyémánt-világpiac kedvezőtlen alakulásával indokolta . Kijelentette, hogy az
elnyert összeget átcsoportosítják, s ha lesz más befektető, ugyanilyen önálló
kormányhatározattal támogatni fogják a munkahelyteremtést .

Boldvai László, az MSZP megyei elnöke azonban a május 7-ei Nógrád Megyei Hírlapban azt
nyilatkozta, hogy : „a 864 milliós vissza nem térítendő állami támogatást a minisztérium
salgótarjáni munkahelyteremtésre fogja fordítani . A megítélt támogatás erre az évre eső részét
- 170 millió forintot - szintén a salgótarjáni foglalkoztatási helyzetjavítására fordítják majd ."

Tisztelt Miniszter Úr!

A salgótarjáni emberek hiteles tájékoztatása érdekében az alábbi kérdések fogalmazódnak
meg:

1 . Van-e olyan kormányhatározat, amely alapján 864 millió Ft vissza nem térítendő állami
támogatás biztosítható különböző salgótarjáni munkahelyteremtő beruházásokhoz?

2. Ha van, akkor annak részleteiről hol lehet bővebb felvilágosítást szerezni?

3 . Hitelt lehet-e adni Boldvai László MSZP-s képviselő szavainak, miszerint az egyedi
kormányhatározattal a gyémántcsiszoló tervezett beruházásához megítélt vissza nem
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térítendő támogatás rugalmasan átcsoportosításra került és teljes egészében Salgótarjánban
hívható le?

4. Ha hitelt lehet adni Boldvai László MSZP-s képviselő szavainak (ami örömteli lenne),
akkor számíthat-e Pásztó, Rétság, Balassagyarmat, Szécsény vagy akár Bátonyterenye
város hasonló módon nyújtott vissza nem térítendő támogatásra?

Kérem válaszát!

Budapest, 2004 . május 11 .
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